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Toelichting:
Afgelopen vrijdag, 20 april, zijn er door een dramatisch verkeersongeval op de N57 3
mensen omgekomen. De SP wil het medeleven uitspreken naar de dochter en naar de
familie en vrienden van de slachtoffers.

Sinds 2008 heeft de N57 vanaf Goedereede tot aan de A15 een betonnen middenberm en
zijn hier de ongevallen met dodelijke afloop verminderd. Zeeland begint weliswaar
halverwege de Brouwersdam maar het stuk N57 tussen de grens van Zeeland en
Goedereede valt onder verantwoordelijkheid van Rijkswaterstaat Zeeland.

Op 10 december 2008 is door alle Zeeuwse gemeenten en waterschappen én
Rijkswaterstaat Zeeland het Zeeuws Manifest Verkeersveiligheid getekend. Hiermee hebben
zij de ambitie van het college ‘Op weg naar nul’ onderschreven. Verder hebben zij beloofd de
komende jaren extra te investeren in maatregelen voor de verkeersveiligheid. De ambitie ‘Op
weg naar nul’ is nodig om de maatschappelijke en bestuurlijke aandacht voor
verkeersveiligheid vast te houden. Belangrijk ook om de verkeersveiligheid de noodzakelijke
prioriteiten te kunnen geven. Voor Zeeland betekent dit dat er naar gestreefd wordt om op
termijn geen ernstige vermijdbare ongevallen meer te hebben.
Zeeland moet in 2020 de veiligste provincie van Nederland zijn.

De SP-fractie heeft de volgende vragen:

1. Is het college met de SP van mening dat het niet aanwezig zijn van een, in dit geval,
betonnen middenberm een zeer verhogend risico oplevert voor de veiligheid van het
verkeer. Zo nee, waarom niet?

2. Is het college het met de SP eens dat het niet aanwezig zijn van deze betonnen
middenbermen niet bijdraagt aan de ambitie om in 2020 de veiligste provincie van
Nederland te willen zijn? Zo nee, waarom niet?

3. Is het college bereid om bij Rijkswaterstaat Zeeland aan te dringen om zo snel
mogelijk een rijbaanscheiding tot stand te brengen op de N57 aansluitend vanaf
Goedereede? Zo nee, waarom niet?

4. Mocht het op zeer korte termijn niet mogelijk om tot een definitieve oplossing te
komen zijn is het college dan bereid om er bij Rijkswaterstaat Zeeland op aan te
dringen om voor het begin van de drukke zomerperiode een (tijdelijke) noodoplossing
te bedenken zodat er dit jaar al een verminderd risico is op dergelijke ongevallen
zoals op vrijdag 20 april jl.? zo nee, waarom niet?
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Namens de SP-fractie,

R. van Tilborg


